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A szakbizottságban engem érintő témakörök közül egyértelműen a fiatal 
lovak bírálata, illetve 
versenyrendszerük időnkénti “igazítása” jelenti a legkomolyabb kihívást. A 
korosztályos lovak 
egész évi teljesítményének és a “szakági menedzselésnek” végső próbája a 
Tenyészverseny 
illetve a fiatal lovak világbajnoksága. 
A kecskeméti helyszín jó választásnak bizonyult. Kitűnő körülmények között 
zajlott a fiatal lovak 
versenye. A Tenyészverseny pénzdíja 2019-ben jelentősen emelkedett. 
Emelkedett a 4 éves kategória létszáma is, ami különösen örömteli, hiszen 
néhány évvel 
ezelőtt, a kategória bevezetésekor még alig volt induló. A magyar fiatal ló 
versenyrendszer 
helyes irányát jelzi, hogy a karrierjüket itt megkezdő lovak, a nemzetközi 
korosztályos 
versenyeken is jól teljesítenek, illetve most már jónéhány olyan lovat 
ismerünk, amely e 
rendszerben kezdett versenyezni és ért fel nemzetközi nagydíj szintig. 
A fiatal lovak vb-jén idén is volt döntősünk, emellett pedig a többi ló is 
kiegyenlített, jó pályákat 
ugrott. Sajnos a rendezők évről-évre változtatják a részvételi feltételeket, ami 
az ő 
szempontjukból érthető, mert rengeteg a nevező, számunkra viszont mindig 
izgalmakat okoz, 
hiszen szeretnénk, ha minél több magyarországi ló indulhatna Lanakenben. 
Bár éveken át szerveztünk továbbképzéseket stílusbíróknak és bemondóknak, 
úgy tűnt, hogy 
ezt különösebb eredmény nélkül tettük. Ám mostanra több olyan 
szakemberrel bővült a 
stílusbírói és bemondói stáb, akik az elmúlt évben kitűnő munkát végeztek. 
A szokásoknak megfeleően 2019-ben is többszáz órányi lovasközvetítést 
láthattak az Eurosport 
nézői, remélhetőleg sok laikus a díjugratást még csak távolról kedvelő 
érdeklődőhöz is sikerült 
eljuttatni e szép sport különleges hangulatát. 



 

 

 


